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Zápis 7. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 23.7.2013 v Praze na Strahově  

 

 

přítomni:  J. Boháč ,  P. Hottmar, E. Mlezivová,  M. Doktor, P. Bednář P. Mokrý,  
omluven:   J. Mareš 

 

1. STK  
 

□ Úkol 1/5/13byl splněn – po projednání s firmou Sportis byl upraven SW pro řízení závodů. Při použití na M-

ČR se již nedokonalosti v nasazování a losování rozjížděk neobjevovaly. 
  

□ 
 

  

Spolupráce s Plavební správou a poříční policií, vyjádřená „Desaterem“ bezpečného provozu v Praze na Vltavě 

pokračuje. Příprava plakátu s „desaterem“ pokračuje ve spolupráci s ČOV (grafika). Plakát bude distribuován 

do loděnic, půjčoven lodí a motorových člunů v Praze.                 Ú : 1/6/13 – J. Boháč, M. Doktor 

                                                                                                         T:  23. 7. 2013 – termín prodloužen do září    
 

□ Úkol: 2/6/13 byl splněn - objednávka technického zajištění M-ČR na krátké tratě, zpracovaná dle požadavků 

STK, odeslána do Račic.  
  

□ 

 

Úkol  3/6/13 byl splněn - Ceremoniál vyhlašování vítězů při M-ČR a slavnostní nástup účastníků M-ČR byl  

zorganizován podle návrhu STK. Scénář připravil J.Boháč a J.Mareš, P. Hottmar zajistil pozvání a ocenění 

úspěšných sportovců, kteří ukončili aktivní činnost. 
   

□ 

 

Příprava M-ČR v maratonu v Týně nad Vltavou projednána v STK. Schválena a podepsána smlouva 

s pořadatelem  závodu. Technickým delegátem svazu jmenován T.Ježek, schválena nominace rozhodčích. 

Výsledky zpracuje J.Mareš s použitím svazové techniky. Čísla a váhu odveze pořadatel závodu z Račic po 

MČR – krátké tratě. Medaile a diplomy, jsou připravené v Praze, převoz zajistí pořadatel. 

                                                                                                         Ú : 4/6/13 – J. Mareš, J. Luňáček 

                                                                                                         T:  srpen 2013 
 

□ Hodnocením M-ČR na krátké tratě se bude výbor zabývat až po projednání závodu v STK 10.9.2013.    
                                                                                        

□ 
 

  

Podněty pro další práci STK – po diskusi k předběžnému rámcovému hodnocení čtyřleté činnosti STK bylo 

zadáno všem členům výboru vypracovat seznam podnětů, návrhů a připomínek ke zdokonalení závodů a 

soutěží, organizovaných svazem, včetně konkrétních návrhů řešení dílčích oblastí. Materiál bude předán jako 

námět k další práci STK. Písemné podobě zašlou členové výboru do 6.8.  J. Boháčovi. 

                                                                                                         Ú : 1/7/2013 – členové výboru 

                                                                                                         T:  6.8.2013 
 

2. SCM, SpS, péče o talentovanou mládež 
 

□ P. Hottmar informoval výbor o závěrech jednání  RSCM. Zápis bude distribuován písemně dle obvyklého 

rozdělovníku STK a členům výboru. Výběrová kritéria do SCM pro rok 2014 a žebříčky po 2. závodu ČP jsou 

zveřejněny. Žebříčky po M-ČR budou zpracovány vyvěšeny na www.kanoe.cz do 26.7. 
 

□ Členové výboru a vedoucí jednotlivých resortních sportovních center (RSC) obdrželi seznam sportovců, kteří 

letos končí v SCM a mají předpoklad k zařazení do RSC. 
 

□ Výbor byl seznámen s aktuálním průběhem čerpání financí SCM, které pokračuje dle požadavků DP SCM. 
 

□ P.Hottmar informoval, že pro členy SCM povinné zátěžové EKG chybí DP KVS Praha. Rozhodnuto do doby 

dodání požadovaných dokumentů pozastavit čerpání financí SCM. 
 

□ P.Hottmar informoval výbor o zajištění schváleného nákupu termotriček pro členy SCM. Každý člen SCM 

každoročně obdrží 1 funkční tréninkové triko. Vybrána firma Progres (termotričko á 300,-Kč), provádí se úpravy 

grafického návrhu provedení pro SRK ČSK. 
  

 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS    

□ P.Hottmar komentoval sestavování a konečnou podobu nominace družstva na MS Duisburg a organizaci pobytu 

na MS. Výprava čítá 31 závodníků, celkem 44 osob. Nominace širokého okruhu sportovců odpovídá 

dlouhodobému čtyřletému plánu přípravy pro OH 2016. Výbor vzal na vědomí zajištění ze strany svazu a 

způsob organizace výjezdu. Po projednání výbor zamítl požadavky na dodatečné akreditace, mimo oficiálně 

nominovaný tým, z důvodu velkého počtu zájemců. Po dohodě s pořadatelem obdrží akreditaci k prohlídce 

všech prostor a procesů organizace MS dva pozorovatelé z organizačního výboru MS 2017 (Pecka, Šebesta). 

http://www.kanoe.cz/
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□ Výbor byl informován o zajištění závěrečné přípravy reprezentantů před MS, v plánovaném rozsahu, pod 

vedením osobních trenérů a RSC, podle dlouhodobého plánu. Svaz zajišťuje případnou výpomoc v případě 

potřeby a monitoring. K4, C2 + sparing J.Adam se 8.-18.8. zúčastní VT v Ottensheimu. Ostatní reprezentanti se 

připravují v domácích podmínkách nebo v Račicích. 
 

□ Výbor projednal a vzal na vědomí, že v souladu se záměrem RDS pro tento rok, se MS do 23 let zúčastní pouze 

J.Dostál, M.Fuksa a C2 Ruso – Drahokoupil, kteří podle výsledků ME 23 měli nejblíže k medailovým pozicím. 

Organizace výjezdu družstva je koordinována s RDJ. 
 

 Zprávu o účasti a výsledcích rychlostních kanoistů na Universiádě v Kazani vyžádá od vedoucího P. Lněničky 

sekretář P.Mokrý. 

□   
 

  

RDJ  

□ P. Hottmar informoval o přípravě výjezdu na MSJ + MS„23“ do Kanady. Přednesl návrh nominace, sestavené 

podle nominačních kriterií, která čítá celkem 11 sportovců. Nákup letenek a vyřízení víz pro neplnoleté 

sportovce provázela řada komplikací, které se úsilím pracovníků sekretariátu podařilo včas zdárně dořešit. 

Spolu s doprovodem společného týmu tvoří výpravu 16 osob (P.Hottmar, J.Andrlík, J.Fuksa, K.Leština, 

J.Dziadkowiec. Výbor po projednání nominací schválil a uložil P. Hottmarovi dodržet čerpání financí a 

rozpočet akce.                                                                                      Ú : 6/6/13 – P. Hottmar  

                                                                                                              T:  6.8. 2013 
 

□ P.Hottmar zhodnotil účast a výsledky, dosažené na MEJ + 23 v Poznani, poznamenaného větrným počasím, 

které nás patrně připravilo o další dvě zlaté medaile. Výbor ocenil výborné dosažené výsledky všech účastníků, 

zejména méně očekávané skvělé výkony nejmladších sportovců, kajakáře T.Veselého, K.Slivanské a K4 

juniorů, Předseda poděkoval P.Hottmarovi za přípravu akce a koučování družstva. Požádal o předání gratulace 

všem úspěšným reprezentantům a jejich osobním trenérům. 
 

□ Úkol 7/6/13 byl splněn Zvací dopis na Závod olympijských nadějí spolu s bulletinem byl v termínu rozeslán do 

zahraničí. Zatím předběžně přihlášeno 300 osob. Lze předpokládat účast kolem 400 osob. P.Mokrý zašle 

urgentní dopis federacím, které se účastnily loni soutěže v Szegedu a dosud nezaslaly přihlášky pro letošní 

ročník. Předpokládá se problém se zapůjčením kvalitních lodí pro zámořské týmy, pokud si nezajistí lodě od 

tradičních výrobců.                                                                                Ú: 2 /7/13 – P. Mokrý  

                                                                                                               T:  9.8. 2013   
 

□  P. Hottmar informoval o sestavení nominace závodníků na závod OH nadějí. Navrhl nominaci 37 sportovců. 

S nominovanými a s jejich trenéry proběhla po M-ČR v Račicích informační schůzka. Obsazení do jednotlivých 

kategorií sestaví P.Hottmar po dalších konzultacích s osobními trenéry. 
 

  

RDM  
  

□ Výbor vzal na vědomí informaci P.Mokrého o neúčasti kajakářky Vaníčkové na Světových hrách v Kolumbii 

z důvodů zranění. Letenky byly pojištěny, ČSK tak obdržel dobropis. Podobně bylo pořadatelem potvrzeno 

vrácení 300,- EUR za nevyužití pronájmu objednané lodě. Start na Světových hrách v Kolumbii je připraven a 

technicky zajištěn. 
         
 

  4. Různé 

□  Úkol  8/6/13  byl splněn – P.Mokrý zaslal  členům výboru zápisy z jednání Výboru ČSK, složeného 

z předsedů jednotlivých sekcí a předsedy svazu (J.Pollert, J.Boháč J. Hodic).           
 

□ J.Boháč informoval výbor o postupu příprav oslav 100. výročí založení svazu. Stříhá se film z podkladů ČT, 

dokončuje se kniha 100 let kanoistiky, připravují se připomínky výročí v programu ČT, včetně prezentace 

závodu Budějovice-Praha, pokračuje příprava MS ve vodním slalomu, slavnostního shromáždění, a příprava 

vydání výroční známky České pošty. Po dohodě výboru ČSK budou vydány pamětní listy zasloužilým 

členům svazu. Oddíly budou vyzvány k součinnosti na výběru osobností. J.Boháč připraví dopis oddílům.  
  

□ Rozpočet – ČSK obdržel 18.6. z MŠMT rozhodnutí o přidělení prostředků z Programu V „Organizace sportu“ 

pro rok 2013, neočekávaně v objemu cca o 25 % (3,5 mil Kč) nižším, než v loňském roce. Předběžný 

rozpočet SRK ČSK byl na tuto alternativu z opatrnosti připraven, činnost sekce tak nebude zásadně 

ovlivněna. Lze tak na konci roku očekávat v hlavní činnosti hospodářský výsledek do 0 až – 200 tis..   
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□ P.Mokrý prezentoval sdělení ICF podle kterého bylo Mistrovství světa dračích lodí klubů v Kyjevě bez 

náhrady zrušeno. Dohoda s ČADL o podpoře startu české výpravy na této soutěži tak nebude v letošním roce 

realizována. Předseda ČADL P. Klíma byl informován. 
 

□ Povodně 2013 – J.Boháč informoval výbor, že povodní postižené oddíly obdržely od svazu sdělení, aby 

nahlásily škody na ČOV a ČUS. Shromážděné informace o škodách byly postoupeny krajským úřadům, 

Hl.m.Praze a MŠMT. Přímou okamžitou pomoc již distribuoval ČOV a většina městských částí v Praze. Pro 

získání dalších prostředků budou jednotliví poskytovatelé (kraje, pražský magistrát, MŠMT) vydávat žádosti, 

které bude třeba ze strany oddílů v krátké době vyplněné vrátit. Oddíly rychlostní kanoistiky s větším 

objemem způsobených škod by měly být zahrnuty do pomoci od MŠMT. Nutno monitorovat. 
 

□ J.Boháč tlumočil informace K.Kožíška ml. o možnosti výhledového dobudování rekreačního areálu v Plzni na 

Borech, s perspektivou výstavby kanoistické tratě. Zatím se připravuje projekt, který má zajistit m.j. celoroční 

sportování občanů. Výbor vyjádřil myšlence podporu, J.Boháč připraví podpůrné stanovisko svazu 

k prezentovanému záměru. 
 

□ J. Boháč informoval výbor o pokračování konzultací s Českým veslařským svazem a správou SC Račice, a.s., 

o kanoistických prioritách pro další investice v Račicích k ME 2015 a MS 2017 a připravovanou kandidaturu 

na pořádání MS ve veslování 2019. Ke společným rozsáhlým investicím v areálu, ze státního rozpočtu a 

fondů EU, bude nutné vytvořit legislativní předpoklady (subjekt příjemce dotace). Na možném řešení, 

vyhovujícím oběma spoluvlastníkům – ČSK a ČVS, se bude na jejich žádost podílet i legislativní rada ČUS a 

ČOV. 
  

□  J.Boháč informoval o finančních darech městské části Prahy 5 na likvidaci škod  po povodních na Stadionu 

vodních spotů v Praze na Císařské louce a o připravovaných opravách, rekonstrukcí a správě majetku na CL. 

Pro rekonstrukci povodňových škod poskytne bezplatně potřebné stavební posudky J.Kucián. Rekonstrukce 

sociálních zařízení proběhne, bez ohledu na výši povodňové pomoci, z již získaného grantu Magistrátu 

Hl.m.P. a z vlastních zdrojů. Výbor vzal informaci na vědomí. 

 

 

 

  

 Zapsal: P. Mokrý 
 

Termín příštího jednání bude upřesněn (září).. 


